
Prečo sa poľnohospodári a potravinári hnevajú?

Slovenskí poľnohospodári a potravinári majú dosť svojich vlastných starostí a nepotrebujú míňať
energiu a čas na jalové spory s ministerstvom pôdohospodárstva alebo politikmi ako takými. Na
druhej strane pokiaľ vidíme, že nekompetentnosť a nekoncepčnosť politického vedenia rezortu
ohrozujú jeho vitálne funkcie, musíme sa ozvať. A práve to sa dnes deje. Je nám nasadená akási psia
hlava, akoby len a len „ veľkí“ poľnohospodári  mohli za to, čo sa udialo za posledných 30 rokov. Áno,
mohli sme urobiť viac, ale kto nemohol v tejto krajine. Rovnakú psiu hlavu logikou vedenia nášho
ministerstva môžeme nasadiť učiteľom, zdravotníkom, vojakom, v podstate celej spoločnosti.

Pokračovanie blogu nájdete TU.
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